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Interpellation till KF. 

 
Till ordförande för gymnasienämnden Joakim Dahlgren  
 
Högpresterande elever får inte den stimulerande studiemotivationen som gymnasiet borde / ska 
erbjuda. Lektionerna ger inte tillräckliga utmaningar för denna grupp elever som anses vara 
högpresterande. 
Dessa elevers studietakt ska tas tillvara och få gå vidare i sina studier även om det innebär högre nivåer 
än övriga elever i samma åldersgrupp/klass. 
Detta borde vara självklart lika väl som de elever som behöver få stöd ska få det. 
 
30 kommuner av rikets 290 har nu handlingsplaner för dessa högpresterande elever. Man kan tycka att 
år 2022 borde riket i stort kommit längre i detta men var befinner sig Skellefteå kommun? 
 
Med anledning av ovanstående frågar jag 
 

1. Har Skellefteå gymnasieskolor handlingsplan för dessa elever? 
2. Om inte, anser gymnasienämnden att Skellefteås gymnasium ska ta fram handlingsplaner. 
3. Vad kommer gymnasienämnen att göra för att verkställa handlingsplaner kommer till stånd. 

 
 
Stina Engström (L) 
Boviksbadet 2022-01-20 
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